
CHZ-120G自动装盒机

产品名称 CHZ-120G自动装盒机

公司名称 温州友联机械制造有限公司

价格 178000.00/台

规格参数

公司地址 浙江省温州市瓯海娄桥创新路10号

联系电话 0755-84283425

产品详情

CHZ-120G自动装盒机

产品特点：

CHZ-120G型立式自动装盒机是集光、电、气、机一体化的高科技产品。适用于软膏类药品（铝瓶及塑料
瓶）及软包装类如避孕套自动包装盒。其工作过程为药板或物品的传送；药品说明书的传送（可进行1-4
折的自动折叠）；纸盒自动成形与传送，将药板连带折好的说明书同时装入纸盒内；并完成自动打批号
、两端纸舌封口等繁杂的封装过程（可加热溶胶机）。
1、PLC自动控制系统、变频调速，电器元件均采用国际知名品牌。 2、采用人机界面操作系统。
3、机械过载自动停机。 4、自动剔除缺包装物和说明书的纸盒。 5、故障显示、报警和成品计数。
6、性能稳定、操作简便易懂。

技术参数:

  

项 目

  

参 数

  

装盒速度

  

30-120盒/min

  

纸 盒

  

质量要求

  

250-350g/㎡ 【视纸盒大小而定】

    



尺寸范围

（L×W×H）

（65-155）mm×（30-85）mm×（15-50）mm

  

说 明 书

  

质量要求

  

60-70g/㎡ 

  

未折叠尺寸范围

（L×W）

  

（80-250）㎜×（90-170）㎜ 

  

折叠范围（L×W）

  

【1-4】折

  

压缩空气

  

工作压力

  

≥0.6mpa

  

耗气量

  

120-160L/min

  

电 源

  

220V 50HZ

  

主电机功率

  

0.75kw

  

外形尺寸（L×W×H）

  

2300㎜×1140㎜×1800㎜ 

  

整机净重

  

约1200kg

CHZ-120G automatic Cartoning machine

Introduction ：



CHZ-120G automatic Cartoning machine is set light, electricity, gas, machine integration of 

high-tech products. Apply ointment drugs ( aluminum bottles and plastic bottle ) and soft

 packaging such as automatic condom packing box. Its working process as the drug plate

 or the delivery of materials; drug instructions transmitted (1-4 can be folded automatic fo

lding ); automatic carton forming and transmitting, medicine plate joint folded leaflet at the

 same time into cartons; and complete the automatic batch number, paper tongues sealing

 both ends of the complex packaging process ( SOL machine capable of heating ). 1 Int

ernational famous brand of electrical component such as PLC touch screen, frequency invert

ers, etc. 2 Adopt human-machine operation system.

3 Automatically stop when machine is overload.

4 Automatically reject lacking of package product and leaflet.

5 Automatically display trouble, Alarm and count finished products.

6 Stable performance,operation is easy. 

Technical parameter ：

  

Item

  

Parameters

  

Encasing speed

  

30-120 boxes/min

  

Box

  

Quality requirement

  

250-350g/㎡ 【Base on carton size】

  

Dimension range

（L×W×H）

  

（65-155）mm×（30-85）mm×（15-50）mm

  

Leaflet

  

Quality requirement

  

60-70g/㎡ 

  

Unfolded leaflet specificat

ion （L×W）

  

（80-250）㎜×（90-170）㎜ 

    



Fold range （L×W） 【1-4】Fold

  

Compressed air

  

Working pressure

  

≥0.6mpa

  

Air consumption

  

120-160L/min

  

Power supply

  

220V 50HZ

  

Main motor power

  

0.75kw

  

Machine dimension（L×W×H）

  

2300㎜×1140㎜×1800㎜ 

  

Machine weight

  

about1200kg
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